



8315 East Colfax Avenue – ဟံဉ်ဃီတၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးအလီၢ်အကျဲလၢအပူၤဘၣ်ဒီးဖိသၣ်ဆိးအကတီၢ်တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့

တၢ်ကိၣ်ခါ ၂၀၂၀-တၢ်သံကွၢ်လၢတၢ်ညီၣ်န့ၢ်သံကွၢ်အီၤတဖၣ်

မ့ၢ်န့ၣ်တၢ်ဘၣ်ယၢအါထီၣ်ဘၣ်ဃး 8315 East Colfax အတၢ်တီၢ်ကျဲၤအံၤသ့ၤ.

Mercy Housing Mountain Plains မ့ၢ်လီၢ်ကဝီၤတၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးဟံဉ်ဃီအကစၢ်လၢအဟ့ၣ်ဟံဉ်အပူၤဘၣ်ဒီးတဃုအကစၢ်အဘျူးတခါလီၤ.ကရၢအံၤမၤသကိးတၢ်ဒီးဝ့ၢ်ဒိၣ် Denver လၢတၢ်ကမၤဒိၣ်ထီၣ်ထီၣ်ကဒါကတီၢ်အံၤတၢ်လီၢ်လၢအအိၣ်ကလီၣ်တဖၣ်လၢအအိၣ်ဝဲဖဲ 8315 East Colfax Avenue ဒီး 1500 Valentia Street န့ၣ်လီၤ. Mercy Housing ဟံလုၢ်ဟံပူၤဒီးဒီးသန့ၤထီၣ်အသးလၢပုၤ တဝါအတၢ်ဘျူးစဲလၢတၢ်ကမၤစၢၤဒုးသ့ၣ်ညါအတၢ်တီၢ်ကျဲၤခဲလၢာ်,လၢအဟံဉ်ဃုာ် 8315 East Colfax န့ၣ်လီၤ. ဝ့ၢ်ဒိၣ်ပူၤန့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်လီၢ်ခံတီၤဖဲ ၂၀၁၇ န့ၣ်ဃုာ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ဖိလၢတၢ်ကရဲၣ်သဲကတီၢ်အဝဲသ့ၣ်လၢခါဆူညါပုၤတဝါအတၢ်သူၤအီၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. Mercy Housing အံၤဘၣ်တၢ်ဃု ထၢထီၣ်အီၤခီဖျိတၢ်ဃုထၢလၢအပြၢလီၢ်အသးတခါအကျဲၤကျဲၤဃုာ်ဒီးဝ့ၢ်ဒိၣ်ဒီးပုၤဟံဉ်ဃုာ်ဟံဂီၢ်လၢအမၤတၢ်ဆၢတံာ်လၢကမၤဒိၣ်ထီၣ်ထီၣ်ကဒါတၢ်လီၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ.

Mercy Housing ပညိၣ်လီၤဟံလၢကသူၣ်ထီၣ်ဟံဉ်ဒီးဖျိအဖျါၣ်စၢၤဃုာ်ဃုာ်လၢအမ့ၢ်ဟံဉ်ဃီတၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးလၢအပူၤလၢအတၢ်ပညိၣ်မ့ၢ်တၢ်ကဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဒီးလဲအိၣ်ဟံဉ်ဃီလၢအပူၤဘၣ်ဒီးအကံၢ်အစီၤဂ့ၤဆူဟံဉ်ဖိဃီဖိတဖၣ်ဒီးပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်သူၣ်ထီၣ်အသီအဖီလၢတကကြၢကအိၣ်ဒီး Early Childhood Education (ECE) Center (ဖိသၣ်ဆိးအကတီၢ်တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အလီၢ်ခၢၣ်သး)လၢတၢ်ကဟ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဖိသၣ်လၢအကံၢ်အစီၤဂ့ၤဒီးအပူၤဘၣ်လၢတၢ်လီၢ်လၢပုၤဖိသၣ်၄၅၀၀ယာ်ဃုာ်အဂီၢ်လီၤ.

တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤဘၣ်တၢ်န့ၣ်အီၤဒီးတၢ်ထံၣ်တၢ်ဆိကမိၣ်လၢအအိၣ်ဟဲဝဲဒၣ်လၢပုၤတဝါဒီးဖိသၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဆိအဂ့ၢ်အကျဲၤအတၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါအဖီခိၣ်အသိး, Mercy Housing ပညိၣ်လီၤလီၤလီၤဆူတၢ်ဂ့ၢ်နီၢ် နီၢ်လၢအမ့ၢ် East Colfaxအခိၣ်အယၢၤန့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဖိသၣ်လၢအကံၢ်အစီၤထီၣ်ဒီးအပူၤဘၣ်ဒီးတၢ်မၤလိမၤဒီးအခွဲးအယာ်တဖၣ်လၢဟံဉ်ဃီဖိလၢအအိၣ်လၢလီၢ်ကဝီၤအံၤအပူၤအဂီၢ်စ့ၤဝဲဒၣ်ဒိၣ်မးဒီးတၢ်အံၤကဲမး"တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဖိသၣ်အမဲးမ့ၢ်ပျီ"လၢတၢ်လိၣ်ဘၣ်န့ၣ်အါန့ၢ်ဒီးတၢ်လၢအအိၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.

Mercy Housing အံၤအိၣ်ဒီးတၢ်လဲၤခီဖျိလၢတၢ်ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဖိသၣ်လၢတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲၤဒီးတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အလီၢ်ခၢၣ်သးအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤလၢတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲၤအဂၤအယီၤ,သ့ၣ်ညါဝဲဒၣ်မ့ၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဖိ

သင်္ဂဟအကံအစီဂူအပူၤဘၣ်အံၤအဘျးအဖျိၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢပပူၤအိၣ်ဆိးတၢ်တဖၣ်ဒီးဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢအဖံးအမၤ တၢ်ခဲဖုလၢလၢအအိၣ်ဆိးလၢပတၢ်တဖၣ်အပူၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

Mercy Housing အံၤကတီၢ်အံၤအိၣ်ဒီးဝဲဒၣ်လၢတၢ်သးထီထီၣ်ပူၤတၢ်အတၢ်ဟံၣ်ဃုာ်အကတီၢ်,ကရၢအံၤကွၢ်လၢဝဲ ဒၣ်ဆူညါလၢတၢ်ကမၤသကိးဃုာ်ဘၣ်တၢ်ဒီး East Colfax အပူၤတၢ်, ပူၤအိၣ်ပူၤဆိးတဖၣ် ဒီးလီၢ်ကဝီၤအမုၢ်ဝဲတဖၣ် လၢတၢ်ကဒီးန့ၣ်အိၣ်တၢ်ထံၣ်တၢ်ဆိကမိၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ထၢန့ၣ်လီၤလၢတၢ်မၤဒိၣ်ထီၣ်ထီထီၣ်ဖဲပမၤသကိးတၢ်ဆူ ညါလၢတၢ်ထံၣ်လၢပနီၤသ့သကိးအီၤလၢတၢ်လီၢ်အံၤအဂီၢ်ကသ့န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်တၢ်ဒိၣ်ထီၣ်ထီထီၣ်ဒိဘၣ်မၤဟူးယပူၤတၢ်လၢအဂူၤတကပၤသ့လၢကျဲၣ်လဲၣ်.

တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ထီၣ်ကမၤစၢၤဒုးဂၢၢ်ကျၢၤဝဲဒၣ်ကျဲၣ်တဲာ်လၢ East Colfax ဒီး Valentia Street လၢအခဲအံၤန့ၣ်မ့ၢ်ဝဲဒၣ် ကရၢၢ်လၢအလီၤပျီတခါဒီးအိၣ်ဒီးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တကကြၢၤတဖျါၣ်(လၢညါမ့ၢ်မ့ၢ်ဃုာ်တၢ်ဂဲၤကလံၣ်အလီၢ်)ဒီးမ့ၢ်ဝဲကွီၢ် မ့ၢ်ဒီးတၢ်မၤဟးကူၣ်ဟးဂီၤတၢ်ကဲထီၣ်ဝဲဒၣ်ညီညီဖိအလီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဒိၣ်ထီၣ်ထီထီၣ်ကဟ့ၣ်မၤစၢၤစ့ၢ်ကိးကတီၢ်ယံာ် တၢ်အစၢၤတဖၣ်ဆူ East Colfax အခိၣ်အယၢၤခိဖျါတၢ်မၤအိၣ်တၢ်ဒီးလဲဟံၣ် ဃီလီၤစိၤလီၤထီၣ်လၢအပူၤဘၣ်အတၢ် ဃုထၢတဖၣ်လၢခိၣ်ယၢၤအပူၤလီၤ.ဒီးဟ့ၣ်စ့ၢ်ကိးတၢ်မၤစၢၤဆူပူၤအိၣ်ဆိးတၢ်အဂီၢ်တၢ်မၤစၢၤလၢဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်လၢ အအိၣ်ဆိးလၢ 8315 E. Colfax န့ၣ်လီၤ. အဂၤတမံၤန့ၣ်,တၢ်မၤဒိၣ်ထီၣ်ထီထီၣ်တခါအံၤကမၤအိၣ်ပူၤတၢ် လၢက မၤန့ၣ်သ့တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဖိသ့ဒီးတၢ်မၤလိမၤဒီးအခွဲအယာ်တဖၣ်လၢအကံၢ်အစီဂူဒီးအပူၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသ့ဒီးတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့လၢ အပူၤဘၣ်ဒီးအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ကသ့အီၤန့ၣ်မ့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်အကါဒိၣ်ခံမံၤလၢ ဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢအဖံးမၤတၢ်ကသ့ၣ်အသးဆူညါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တဲဘၣ်ယၢၤအိၣ်ထီၣ်ဘၣ်ဃးပူၤမၤဃုာ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ကမၤကဲထီၣ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤတခါအံၤလၢကျဲၣ်လဲၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.

Mercy Housing အံၤဟံၣ်ကဖၢအသးလၢကမၤသကိးဃုာ်တၢ်ဒီး Mile High Early Learning (MHEL) ဒ်ပပူၤဟ့ၣ်လီၤ ECE တၢ်မၤန့ၣ်လီၤ. MHEL မ့ၢ် Denver ပူၤဟ့ၣ်ဖိသ့ဆိးတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဒီး တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့လၢအအိၣ် ဒီးပဒိၣ်တၢ်ဟ့ၣ်စၢၤအလဲဒီးအကံၢ်အစီဂူဒီးမ့ၢ်ကရၢမၤတၢ်လံၣ်တၢ်အယံာ်ကတၢ်ဒီးအဒိၣ်ကတၢ်န့ၣ်လီၤ.မ့ၢ်ကရၢလၢ အမၤန့ၣ်တၢ်လၢ Denver အပူၤလၢအကထိကထိလၢအါတက့ၢ်မ့ၢ်ဖိသ့ဒီးဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢအဖျိၣ်တဖၣ်အဂီၢ်စးထီၣ်လၢ ၁၉၇၀နံၣ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

Mercy Housing ကကွၢ်ထွဲဝဲဒၣ်တၢ်တီၢ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အံၤလၢအဟံၣ်ဃုာ်"တၢ်မၤလဲၣ်ထီၣ်" လၢကဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အိၣ်ထံးတကကြၢၤအံၤကမ့ၢ် ECE Center လၢတၢ်န့ၣ်လီၤသိၣ်လိတၢ် သ့တဘျီ ဃီအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. Mercy Housingမ့ၢ်ဝဲဒၣ်ထံကီၢ်တၢ်ကရၢကရိလၢတမၤတၢ်လၢအနီၢ်ကစၢ်အဘျးလၢအဟ့ၣ်လီၤသးမၤတၢ်လၢတၢ်မၤလဲၣ်ထီၣ် လဲၣ်ထီၣ်ဟံၣ်ဃီလၢအပူၤဘၣ်,တၢ်ရဲၣ်သဲကတီၤ,တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤပုၤဆုၤဒီးလီၢ်အိၣ်လီၢ်ဆိးဖိအတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤတ

ဖုလ်အဝဲၤဒီးခိၣ်သ့ၣ်န့ၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢ Denver, Colorado အပူၤန့ၣ်လီၤ. ဖဲအပူၤကွံၣ် ၃၈နီၣ်ဘျီၣ်န့ၣ်, Mercy Housing မၤအိၣ်ထီၣ်တ့ၢ်လံာ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဘျီထီၣ်လၢဟံၣ်ဖိဖိအိၣ်ဒီးတၢ်သ့ၣ်အိၣ်လၢတၢ်ဂ့ၢ်အိၣ်ဒီးအိၣ်ဂီၢ် အဖျါၣ်၃၅၀ ဃုာ်ဒီး ဟံၣ်ဒီးဖျါၣ် လၢအပူၤဘၣ်၂၄,၀၀၀ဒီးန့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်ယၢကြးဘၣ်ဝဲဒၣ်လၢ 8315 ဟံၣ်ဖိဖိအိၣ်လီၤဆိးန့ၣ်ဒါ.

တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဘျီထီၣ်အပူၤကအိၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဟံၣ်ဖိဖိထီၣ်အသးလၢတၢ်ပူၤသ့ၣ်အိၣ်န့ၣ်ကအိၣ်ဝဲဒၣ်လီၤ. အစ့ၤကတၢ် ဒီး၂၅ မျးကယၢန့ၣ်ကဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဃာ်အိၣ်လၢ ဟံၣ်ဖိဖိလၢအတၢ်ဟဲန့ၣ်ဒီးဒီးမးလၢအတၢ်ဟဲန့ၣ်အတၢ်ထီၣ်ဃုလၢ တနံၣ်အဂီၢ်မ့ၢ်ဝဲဒီလၢ ၃၀,၀၀၀ မ့ၢ်တမ့ၢ်စ့ၤန့ၣ်အန့ၣ်လၢဟံၣ်ဖိဖိတန့ၣ်လၢပူၤလၢအအိၣ်၄၈၈အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်လီၤ လၢအအိၣ်တၢ်ခဲလၢကဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဃာ်အိၣ်လၢဟံၣ်ဖိဖိလၢအတၢ်ဟဲန့ၣ်အိၣ် ဒီလၢ ၄၅,၀၀၀ တုၤ ၆၀,၀၀၀ လၢဟံၣ်ဖိဖိအနီၣ်ဂံၢ်အိၣ်ဝဲဒၣ် ၄၈၈န့ၣ်လီၤ. တၢ်အနီၣ်ဂံၢ်တခါအံၤအိၣ်ပညိၣ်န့ၣ်မ့ၢ်ထဲဒၣ်လၢတၢ်ဟံၣ်ဖိဖိထီၣ်အဂီၢ်ဒီး Mercy Housing ဟ့ၣ်သဆၣ်ထီၣ်ဟံၣ်ဖိဖိတဖုၤလၢအသးစဲအိၣ်ဆိးလၢတၢ်လီၤအံၤကပတံထီၣ်အိၣ်ဖဲ ပသ့ၣ်ထီၣ် တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အံၤအဖၤမ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. (ကွၢ်အိၣ်ထီၣ်ဘၣ်အိၣ်လၢလၢတက့ၢ်.) Mercy Housing ထီၣ်ဘျီထီၣ်ကတူၢ်လီၤဝဲဒၣ် ဟံၣ်ဖိဖိတဖုၤလၢအဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဒီးလဲအိၣ်ဟံၣ်အတၢ်မၤစၢၤလၢအအိၣ်လၢ အကူၢ် ၈ အဖိလၢမ့ၢ်တၢ်တိ စၢၤမၤစၢၤလၢအဂၤတဖုၤအလံာ်ပတံထီၣ်န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်ယၢကြးဘၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ကမၤန့ၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဖိသ့ၣ်ဖဲ 8315 ဖိသ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်န့ၣ်ဒါ.

Mile High Early Learning (MHEL) န့ၣ်တူၢ်လီၤဖိသ့ၣ်တဖုၤလၢအသးန့ၣ်အိၣ် ၆န့ၣ် တုၤ ၅ န့ၣ်လၢအတၢ်ကွၢ်ထွဲက ဟ့ၣ်ကယာ်ဆိတၢ်ဒီးတၢ်ကူၢ်ဘၣ်ကူၢ်သ့ၣ်လၢအလီၤခၢၣ်သးတဖုၤအံၤအပူၤန့ၣ်လီၤ. Mercy Housing ဒီး MHEL တီၢ် ဟံၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်လီၤလၢဖိသ့ၣ် ၄၅ အဂီၢ်ကအိၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ. MHEL မ့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ Early Head Start ဒီး Head Start ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤအိၣ်လၢကျိၣ်စ့ဒီးတူၢ်လီၤဝဲဒၣ်ဟံၣ်ဖိဖိတဖုၤလၢအကြးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဝဲဒၣ်လၢ Colorado Child Care Assistance Program (CCCAP) (ခိၣ်လိၣ်ရဲၣ်ဒိၣ်ဖိသ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ ကဟ့ၣ်ကယာ်အတၢ်မၤစၢၤအ တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ) န့ၣ်လီၤ. CCCAP ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်ဖိသ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်အလဲအ တၢ်မၤစၢၤဆူဟံၣ်ဖိဖိတဖုၤလၢ အဖဲးမၤတၢ်ဒီးကြးဘၣ်ဝဲဒၣ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၣ်အတၢ်မၤစၢၤ, ပူၤလၢအဃုဖဲးဃုမၤ, မ့ၢ်တမ့ၢ်ပူၤအိၣ်လၢတၢ်မၤလိမၤဒီး အပူၤဒီးဟံၣ်ဖိဖိတဖုၤလၢအသ့ၣ်လီၤအသးလၢ Colorado တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဒီးလိၣ်ဘၣ်ဖိသ့ၣ်တၢ် ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်တဖုၤလၢတၢ်ကဆိၣ်ထွဲအဝဲသ့ၣ်အတၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲးဘါလၢအကသ့ဆၢထၢလၢအိၣ်န့ၣ်လီၤ. ဟံၣ်ဖိဖိလၢအကြးဘၣ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးလၢတၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသ့ၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်စၢၤအပူၤလၢ MHEL ကဟ့ၣ်လီၤ အိၣ် န့ၣ်မ့ၢ်ဝဲဟံၣ်ဖိဖိလၢအတၢ်ဟဲန့ၣ်လၢအအိၣ်ဒီးအညိၣ်န့ၣ်အဂီၢ်တၢ်ဟဲန့ၣ်အမျးကယၢ ၁၀၀ တုၤ ၂၂၅ ဒ်ကီၢ်စဲၣ် စၢၤဖျါၣ်တၢ်ဖျါၣ်တၢ်ယာ်အပတီၢ်အတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အသးလီၤ. တၢ်အံၤကဒီးသန့ၤထီၣ်လၢခိၣ်တံၢ်ဖဲလဲၣ်တခါအပူၤဂ့ၢ်ဝီတၢ်မၤ စၢၤအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတဖုၤကကျါၣ်ဘၢဟ့ၣ်န့ၣ်ဖိသ့ၣ်အလဲလၢတၢ်လီၤလၢအသ့ၣ်လီၤအမံၤအပူၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

အါဒ်တင်တကွာ၊ဖဲနဟံင်ဖိဃီဖိမုတမ့ဟံင်ဒုင်ဃီဒုင်မ့ဒီးန့ကီဝဲင်စာဖိုင်တင်အိင်တင်အီအတင်မၤစၢၤအတင်န့ၤဘျးန့ၤ ဖိုင်(ဒ်သိး TANF, SNAP/EBT) မ့တမ့ပဒိင်အတင်မၤစၢၤဒီးလဲဟံင်(အဒိ,အကူင် ၈) မ့တမ့တင်ဆိင်ထွဲမၤစၢၤလၢအဂၤ တဖၣ်န့ၣ်,တင်အိင်သးအိင်ဝဲဒ်လၢန့ဖိကတုထီင်ထီင်ဘးဝဲဒ်လၢတင်လီၤလၢအအိင်ဝဲဒ်လၢ ECE Center န့ၣ်လီၤ.

တင်ကွာထွဲကဟုကယာ်ဖိသုဖဲ 8315 န့ၣ်အိင်ဝဲဒ်ထဲလဲၣ်. တင်အံၤဖဲမ့ထီင်သတြီဒီးတင်ကွာထွဲဖိသုအလီၤအ ကျဲလၢအဂၤတဖၣ်လၢအအိင်လၢ Denver အပူၤန့ၣ်မ့အလီၤဆိဒ်လဲၣ်.

Mile High Early Learning (MHEL) သူဝဲဒ်ကျိင်စ့တင်မၤစၢၤလၢအအိင်ဟဲဝဲဒ်လၢကီဝဲင်စာဖိုင်,ကီဝဲင်ဒီးလီၤ ကဝီၤတင်ကွာထွဲကဟုကယာ်ဖိသုအတင်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတင်အတင်ရဲၣ်တင်ကျဲၤတဖၣ်လၢတင်ကဟ့ၣ်တင်ကွာထွဲကဟုက ယာ်ဖိသုလၢအကံၢ်အစီအိင်ဒီးတင်ပူၤသ့အီၤန့ၣ်ဆူဖိသုဒီးဟံင်ဖိဃီဖိတဖၣ်လၢအအိင်ဒီးဂံၢ်ထံးလၢအစ့ဒီးတင်မၤန့ၣ် တင်လၢအဂီၢ်စ့ၤဝဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.ဟံင်ဖိဃီဖိတဒုင်စုာ်စုာ်အတင်ဟ့ၣ်အလဲန့ၣ်ကဒီးသန့ၤအသးလၢတဂၤစုာ်စုာ်တင်အိင် သးအဖိခိင်ဒီးတင်လီၤဆိလီၢ်အသးလၢအဒီးသန့ၤထီင်လၢဟံင်ဖိဃီဖိတဒုင်တင်ကြားဘၣ်တုထီင်ထီင်ဘးလၢတင်မၤ စၢၤလၢအအိင်ဝဲဒ်အဖိခိင်န့ၣ်လီၤ. ကျိင်စ့အတင်ထၢန့ၣ်လီၤမၤပုၤလၢအတင်အိင်သးဂ့ၤလၢအဟံၣ်ယုာ်ကီဝဲင်စာဖိုင် Head Start ဒီး Colorado Child Care Assistance Program (CCCAP) န့ၣ်လီၤ.တင်ထၢန့ၣ်လီၤမၤပုၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ် အံၤန့ၣ် မၤစၢၤဒုးစ့ၤလီၤတင်အပူၤကလံၤနီၢ်နီၢ်လၢဟံင်ဖိဃီဖိတဒုင်ကဘၣ်ဟ့ၣ်န့ၣ်လီၤ. CCCAP ဟ့ၣ်ဝဲဒ်ကျိင်စ့တင်မၤ စၢၤလၢအဒီးသန့ၤထီင်လၢဟံင်ဖိဃီဖိအတင်ဟဲန့ၣ်ဒီးတင်ကြားဘၣ်တုထီင်ထီင်ဘးအတင်ဟူးတင်ဂဲၤဒ်သိးဒီးတင်ဖဲတင် မၤတင်,တင်ထီၣ်မ့တမ့တင်ကွာထွဲကဟုကယာ်ဖိသုအလဲလၢဟံင်ဖိ ဃီဖိတဖၣ်ကဟ့ၣ်ဝဲဒ်ဆူ 8315 East Colfax န့ၣ်ကစ့ၤဒီးခိင်ဃၢၤတင်လီၤမ့တမ့ပုၤတဝၢဒိတကဘျဲလၢတအိင် ဒီးပဒိင်တင်ထၢန့ၣ်လီၤမၤပုၤစၢၤန့ၣ်လီၤ.တင်ထၢန့ၣ်လီၤမၤပုၤစၢၤအံၤကဒီးသန့ၤထီင်အသးလၢကျိင်စ့တင်မၤစၢၤလၢအ အိင်ဝဲဒ်အဖိခိင်န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်Mercy ယုထၢ Mile High Early Learning အံၤဒ်လဲၣ်.

Mercy Housing အံၤဖဲအဆိကမိင်ထီၣ်လၢအကသ့ၣ်ထီၣ်ဘျီထီၣ် 8315 East Colfax အခါကတိၤသကိးဘၣ်တင်ဒီး သံကွာ်သံဒီးဘၣ်လီၢ်ကဝီၤ ECE အကွဲတဖၣ်လၢအကံၢ်အစီဂ့ၤဒီးအပူၤဘၣ်ဘၣ်သးအတင်မၤလဲၣ်ထီၣ် ECE ဒီးမ့ၢ်အဝဲ သ့ၣ်အသးစဲလၢအကအိးထီၣ်အတင်ဖဲတင်မၤလၢတင်လီၤအံၤဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတင်မၤဒ်န့ၣ်အဖိခိင်, Mile High Early Learning အိင်ဖျါထီၣ်ဒ်ပုၤအဘၣ်လီၢ်ဖိဒုကတၢ်လၢ Mercy Housing ဒီးအတင်သ့ၣ်ထီၣ်ဘျီထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. Mercy Housing ဒီး Mile High Early Learning တဖၣ်ဟံၣ်ကဖၢအသးလၢကရဲၣ်ကျဲၤတီခိင်ရိၣ်မဲသကိးတင်သ့ၣ်ထီၣ် ဘျီထီၣ်တင်လီၤတခါအံၤဒ်တင်ကွာထွဲကဟုကယာ်ဖိသုလၢ East Colfax ပုၤတဝၢအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်MHEL ဟံပနီၣ်တင်ကွာထွဲကဟုကယာ်ဖိသုလၢအကံၢ်အစီ ထီလၢကျဲဒ်လဲၣ်.

Mile High Early Learning ဟ်ဃုာ်ဟ်ဂီၢ်လၢကီၢ်စဲၣ်အပူၤ ဖိသုာ်ကတီၢ်တၢ်ကုာ်ဘၣ်ကုာ်သ့ၤလၢအဆိ (ECE)အတၢ် ဟံာ်ထံနီၤဖးအသနူလၢအဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ထံာ်သ့ၣ်ညါတၢ်ဂ့ၢ်ဆံၣ်ဒီးတၢ်သ့ဟံးန့ၢ်မုၢ်ဒါဆူပုၤဒုးလဲၤတရံး ECE ဒီးအလီၢ် ခၢၣ်သးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. Colorado Shines Brighter တၢ်ဟံာ်ထံနီၤဖးအသနူဟ့ၣ်ဝဲဒၣ် ကံၢ်စီအပတီၢ်တခါလၢအစးထီၣ် ၁-၅ လၢ၅မ့ၢ်ဝဲတၢ်အအါကတၢ်ဒီးဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဂ့ၢ်အါမံၤအဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ.

<https://www.coloradoshines.com/programs?p=Overview-of-the-ratings-process>. Mile High Early Learning အလီၢ်ခၢၣ်သးလၢအအိၣ်ဟ်လံာ်တဖၣ်ထီၣ်ဘိန့ၣ်လၢ Colorado Shines အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤအပတီၢ်အိၣ် ၄ မ့တမ့ၢ်အါန့ၢ်အန့ၢ်ဒီးန့ၣ်ဖျါထီၣ်မ့ၢ် ECE အပူၤဖဲးတၢ်မၤတၢ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤလၢအကံၢ်အစီဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. ကံၢ်စီအပတီၢ်တခါအံၤအခီပညီန့ၣ် MHEL မၤလီၤတၢ်အပူၤမၤတၢ်ဖိဒီးပုၤဟ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်တဖၣ်အကံၢ်အစီ,ဟံာ်ဖိဃီဖိတၢ်ဟ်ဃုာ်မၤသကိး,ဖိသုာ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချးဒီးတၢ်မၤလိအခိၣ်အဃၢၤခဲလၢန့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်အဝဲသ့ၣ်ဟ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်လၢကျိၣ်တဘျုးမံၤအပူၤဂၤ.

မ့ၢ်, Mile High Early Learning (MHEL) အိၣ်ဒီးတၢ်လဲၤခီဖျါလၢဟံာ်ဖိဃီဖိလၢအကတီၢ်ကျိၣ်အါကျိၣ်ဒီးဟ့ၣ်တၢ်ကွၢ် ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဆူပုၤကမျါလၢအတၢ်ဒီးလိာ်အသးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. MHEL ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကတီၢ်ကျိၣ်ထံအတၢ်မၤစၢၤ အတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတဖၣ်ဒီးတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤလၢတၢ်လိာ်ဘၣ်အီၤလၢအဂၤတခါလၢလၢမ့ၢ်ဒ်သိးမိၢ်ပာ်တဖၣ်ကမ့ၢ်ပုၤမၤသ ကိးတၢ်အလၢအပူၤလၢအဝဲသ့ၣ်အဖီအတၢ်ကုာ်ဘၣ်ကုာ်သ့ၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢ MHEL အ ECE အလီၢ်တခါအပူၤန့ၣ်, ပုၤကတီၢ်ကျိၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ် အကျိၣ်၂၀ဘျုး,ဃုာ်ဒီးတၢ်ကတီၢ်ကျိၣ်ထံတၢ်အတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတဖၣ်လၢအကဲ ထီၣ်ကဲထီန့ၣ်လီၤ.

အပူၤကွံာ်မ့ၢ် MHEL ဟ့ၣ်တၢ်လံာ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဆူဖိသုာ်လၢအအိၣ်ဒီးလုာ်လၢထူသနူလၢအတၢ်ဒီးလိာ် အသးတဖၣ်အပူၤဂၤ.

မ့ၢ်, MHELဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကတီၢ်ကျိၣ်ထံအတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတဖၣ်ဒီးတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤလၢတၢ်လိာ်ဘၣ်အီၤလၢ အဂၤတဖၣ်မ့ၢ်ဒ်သိးမိၢ်ပာ်တဖၣ်ကဲထီၣ်ပုၤမၤသကိးတၢ်အလၢအပူၤလၢအဝဲသ့ၣ်အဖီအတၢ်ကုာ်ဘၣ်ကုာ်သ့ၤအဂီၢ် န့ၣ်လီၤ. MHELဟ်လုာ်ဟ်ပူၤတၢ်တၢ်ဒီးလိာ်အသးလၢအအိၣ်လၢတီၤဒါးအပူၤဒီးတူၢ်လိာ်တၢ်ခွဲးယာ်ဂ့ၢ်ဘၣ်လၢတၢ်က မၤလၢကပီၤဖိသုာ်တဂၤစုာ်စုာ်အလုာ်လၢထူသနူတၢ်လီၤစၢၤလၢအလီၤခီန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ပတံထီၣ်အကျိၣ်အကွၢ်လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်ဖိသုာ်အဂီၢ်အိၣ်ဝဲဒၣ်လဲၣ်. မ့ၢ်ယပတံထီၣ်သ့ၤလၢအခါဖဲ လဲၣ်. မ့ၢ်တၢ်ကဘၣ်အိၣ်ခိးတၢ်အစရီအိၣ်ဂၤ.

Mile High Early Learning (MHEL)ညီန့ၢ်ကစးထီၣ်တၢ်ညီန့ၢ်လီၤမံၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဘျုးတၢ်အိးထီၣ်အီၤဖဲလါ တုၤတုၤလၢဃုာ်ဃုာ်န့ၣ်လီၤ. MHEL ရဲၣ်ကျဲၤဟ်လၢကထီၣ်ပုၤတဝါအမူးတဖၣ်ဒီးကမျါတၢ် ကုာ်လိာ်တဲသကိးလၢ

အအိန်လီ East Colfax အိန်အဘယျားအအိန်ဒီးအတံးဖဲတံးမၤဒ်သီးတံးကဟ့ၣ်သဆၣ်ထီၣ်တံးဃုမၤပဲၤအိန်လီၤဒီးတံးပညိၣ်ဒ်သီးဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢအကြၢးဘၣ်တဖၣ်ကဟံၣ်ဃုာ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.(ကွၢ်ဘၣ်တံးညိၣ်ထီၣ်တံးဟံၣ်ပနီၣ်ဃာ်တံးဆၢကတီၢ်လၢလၢာ်န့ၣ်တက့ၢ်. ဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢအသးစဲလၢတီၣ်ထီၣ်တံးဆဲးကျိးအဂ့ၢ်အကျိၤဆူ MHEL အအိန်ဖဲတံးညိၣ်ထီၣ်တချးအိးထီၣ်အခါလၢတံးဆၢကတီၢ်တခါလၢလၢာ်သ့ဝဲဒၣ်ဒီးကဘၣ်တံးဒုးသ့ၣ်ညါအီၤဒီးတံးဂ့ၢ်လၢခံကတံးတဖၣ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီးတံးဃုထၢမၤပဲၤဆူညါတဖၣ်ဒီးတံးဂ့ၢ်တံးကျိၤအမူးလၢအအိန်လၢခိၣ်ဃၢၤတံးကပိၤကပၤန့ၣ်လီၤ. တဘျီဖဲလီၢ်ခၢၣ်သးအံၤတံးမ့ၢ်အိးထီၣ်အီၤလဲၣ်န့ၣ်, MHEL ကဟံးန့ၢ်တံးဆူဃီၤလၢတံးလီၢ်လၢအအိန်ဝဲဒၣ်တဖၣ်အဂီၢ်ဒီးပၤဃာ်တံးအိန်ခိးတံးအစရီတခါန့ၣ်လီၤ.

တံးပတံထီၣ်အကျိၤအကွၢ်လၢဟံၣ်ဒီးဖိၣ်တဖၣ်အဂီၢ်အိန်ဒ်လဲၣ်. မ့ၢ်ယပတံထီၣ်သ့လၢအခါဖဲလဲၣ်. မ့ၢ်တံးကဘၣ်အိန်ခိးတံးအစရီအိန်ခါ.

Mercy Housing ကစးထီၣ်ထၢဖိၣ်ဆိလံာ်ပတံထီၣ်တဖၣ်လၢဟံၣ်ဒီးဖိၣ်အဂီၢ်ဖိလၢတချးအပညိၣ်ဟံၣ်လၢကအိးထီၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ. Mercy Housingကဆဲးကျိးဆဲးကျိၤတဲဘၣ်တံးညိၣ်ထီၣ်အတံးဂ့ၢ်ထီၣ်ပသီထီၣ်အတံးဂ့ၢ်လၢခံကတံးတဖၣ်ဒီးလံာ်ပတံထီၣ်အကျိၤအကွၢ်တဖၣ်ဆူပုၤတဝၢအအိန်ခိဖျိပ 8315 East Colfax အပုၤယဲၤဘျးစဲ (<https://www.8315eastcolfax.org/>) ဒီးလၢသၢလၢတဘျီတံးဟ့ၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါတံးဂ့ၢ်တဖၣ်ဆူ East Colfax Neighborhood Association န့ၣ်လီၤ. Mercy Housing ညီန့ၢ်ဖိၣ်တံးဖးလၢဟံၣ်ဒီးဖိၣ်လၢအအိန်ဝဲဒၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်အခါဖဲအိးအသးဒီးဖဲတံးလိၣ်ဘၣ်မ့ၢ်အိန်အါန့ၢ်ဟံၣ်ဒီးဖိၣ်အဂီၢ်ဂ့ၢ်အခါန့ၣ်လီၤ.တဘျီဖဲတံးလီၢ်အံၤတံးဒီးလဲအီၤမ့ၢ်ပဲၤဝဲဒၣ်ခဲလၢာ်န့ၣ်, Mercy Housing ကပၤဃာ်တံးအိန်တံးဆိးအတံးခိးတံးအစရီလၢဒီးလၢအကအိန်ကလီဝဲတဖျၢၣ်လၢလၢအဂီၢ်လီၤ.

တံးညိၣ်ထီၣ်အံၤကဝံၤဝဲဒၣ်လၢအခါဖဲလဲၣ်.

တံးညိၣ်ထီၣ်အတံးဝံၤဝဲဒၣ်န့ၣ်ဒီးသန့ၤထီၣ်အသးလၢလီၢ်ကဝီၤ,ကီၢ်စဲၣ်ဒီးကီၢ်စဲၣ်စၢဖျိၣ်အဂံၢ်ထံးလၢအပြၢလီၢ်အသးတဖၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ.တံးဆၢကတီၢ်လၢအအိန်တုၤလၢ ၂၀၂၀ န့ၣ်တံးကဟံၣ်လီၤသးမၤတံးလၢတံးကထၢဖိၣ်ကျိၣ်စ့လၢတံးလိၣ်ဘၣ်အီၤလၢတံးအိန်တံးဆိးဒီး ECE အတံးကဲထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲ Mercy Housing အံၤတံးမ့ၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤဒီးကျိၣ်စ့န့ၣ်,တံးညိၣ်ထီၣ်ဘျီထီၣ်ကစးထီၣ်ဝဲဒၣ်ဖဲ ၂၀၂၁ တံးကီၢ်ခါအလၢာ်ဒီးတံးကျဲၤဟံၣ်လၢတံးကဘျီဝံၤအီၤလၢ၁၆လၢအတီၢ်ပူၤလီၤ. တံးအိန်တံးဆိးအလီၢ်ဒီး ECE Center အတံးအိန်သးအိန်လၢကဝံၤဝဲဒၣ်တဘျီဃီဒီးတံးကအိးထီၣ်အီၤတဘျီဃီဖဲ၂၀၂၂န့ၣ်အလၢာ်န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ် Mercy Housing မၤလီၢ်တံးဝဲဒၣ်လၢ East Colfax အပုၤတဝၢအိန်ဒီးခွဲးယာ်အိန်သ့ၣ်လၢတံးမၤ စၢၤအတံးဖဲတံးမၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤအဂီၢ်ဒ်လဲၣ်.

Mercy Housing Mountain Plains (MHMP) ဒီး Mile High Early Learning ကတ်ဃာ ECE တၢ်လီၤတနီၤလၢဟံၣ်ဖိ ဃီဖိလၢအတၢ်ဟဲန့ၣ်အိၣ်စ့ၤဒိၣ်မးတဖၣ်အဂီၢ်လီၤ. ပပညိၣ်တၢ်ဟံၣ်ဒဲဒဲလၢတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယာ်ဖိသၣ်ဥပုလွံၣ်ပူ တုၤတတ်ဃာ်ဃာ်န့ၣ်ကမ့ၢ်ဝဲဒဲဒဲလၢပုၤတၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. Mercy Housing, လၢအအိၣ်လိၤလိၤဒီးကီၢ်စဲၣ်ပဒိၣ် လီၢ် အိၣ်လီၢ်ဆိးလၢအတီၢ်အကြၢ်အတၢ်ဘျၢန့ၣ်ကတ်တၢ်အိၣ်သ့ၣ်လၢတၢ်ကတ်ဃာ်ဒီးတဖၣ်လၢဟံၣ်ဖိဃီဖိဒီးပုၤတၢ်စုၤစုၤလၢကတီၢ်အံၤအိၣ်ဝဲဒဲဒဲလၢလီၢ်ကဝီၤခိၣ်ဃၢၤအံၤအပူၤမ့တမ့ၢ်"အိၣ်ဆိးတပူၤဃီ"ဒီးဘူးတံၢ်တဖၣ်, အဂၤဆူညါ န့ၣ်လီၤ.

တမံၤဃီဒိန့ၣ်, Mile High Early Learning န့ၣ်ဖိၣ်ဃာ်ကီၢ်စဲၣ်စ့ၤဖိၣ်တၢ်ဃုထၢအတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်လၢဖိသၣ်တဖၣ်လၢအ မၤန့ၣ်သ့တၢ်လီၤလၢ Head Start ဒီး Early Head Startအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်ဟ့ၣ်စ့ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဝဲဒဲဒဲတဖၣ်အ ဂီၢ်လီၤ. MHEL ကတ်တၢ်အိၣ်သ့ၣ်လၢတၢ်ဃုထၢမၤပုၤတၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲးဘါလၢဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်လၢ East Colfax လၢအကြၢ်အဘၣ်ဝဲတဖၣ်အဂီၢ်လၢအဟံၣ်ဃုာ်တၢ်ဟံၣ်ဃုာ်မၤသကိးတၢ်ဒီးဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်ဖဲလီၢ်ကဝီၤပုၤတၢ်အမူး တဖၣ်, ကိုတဖၣ်ဒီးခိၣ်ဃၢၤပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါလၢတၢ်န့ၣ်န့ၣ်အီၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.